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Protokoll styrelsemöte nr 11, 10 mars, 18:30 – 21:00 
Deltagande styrelseledamöter: Peter Dacke, ordförande X 

 Linda Sandberg, vice ordf. X 

 Eva-Lena Hellbratt, kassör X 

 Peter Gabrielsson, sekr. - 

 Douglas Elliot X 

 Dennis Elms X 

 Louise Lilius X 

 Astrid Wallman - 

 Anna-Karin Wikström X 

   

 Henrik Schölin, verks.ansv. X 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke. 

§ 2 Val av Justeringsperson 

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson. 

§ 3 Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning. 

§ 5 Årsmötet 

Nytt datum för årsmötet blir den 22 april. Mötet kommer att hållas i Källbrinksskolan med start kl. 18:30. 

Arbete med verksamhetsplanen pågår inom styrelsen och eventuella justeringar i nu liggande utkast ska 

skickas till ordföranden senast den 25 mars. 

§ 6 Henrik rapporterar 

Henrik har tyvärr sagt upp sig och information om detta har gått ut i organisationen. Hans sista arbetsdag blir 

4/5. Rekrytering av ersättare liksom en plan för övergången kommer ske så snart som möjligt. Ansvariga för 

detta är ordföranden Peter Dacke och vice ordförande Linda Sandberg.  

Två ansökningar har kommit in för tjänsten i projektet ”Idrottsklivet”. Båda är medlemmar och aktiva i Hais. 

Förslag är att någon av dessa tillsammans med Emelie kan arbeta med Friidrottsskolan i sommar. 

Dokumentation om hur Friidrottsskolan planeras och genomförs kommer att tas fram av Henrik och Emelie. 

Information om Friidrottsskolan ska läggas ut på hemsidan. Utskick till medlemmarna har gjorts. Bokningar 

av anläggningar och lunch till friidrottsskolorna i sommar är gjorda. 

Byte av luftvärmepumpar i klubbhuset kommer att genomföras och har möjliggjorts genom att vi fått bidrag 

för detta bland annat från Huddinge kommun. Styrelsen beslutar att vi kommer att gå vidare med tidigare 
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beslutad offert för byte av luftvärmepump. Styrelsen förbereder vidare en skrivning till kommunen om 

hallgolvet i Storängshallen. Henrik har i ärendet också kontakt med kultur och fritidsförvaltningen i 

kommunen.  

§ 7 Födelsedagsmiddag för Huddinge AIS  

I år fyller föreningen 70 år och en idé som lyfts är att anordna en födelsedagsmiddag för medlemmarna 

under våren. Planering för detta pågår och preliminärt kommer denna högtid att gå av stapeln den 24 maj.  

Olika förslag undersöks och möjligheten att subventionera eller bjuda på middag. 

§ 8 Ekonomi 

Eva-Lena redovisade det ekonomiska läget. Budgeten för 2025 har justerats utifrån ett förändrat 

tränarbidrag och två förändrade bidrag till aktiva.  Kostnad borttagen, i budgeten, för kläder. Vi har pengar 

tillgodo hos Barreko (för att ta ut tränings- tränarkläder). Resultat för januari visar på ett litet underskott 

p.g.a. ännu inte inkomna aktivitetsavgifter.  

Rapporter och statistik i Sportadmin- 483 personer står i dagsläget som medlemmar. Denna statistik 

uppdateras löpande när nya medlemmar betalar. De aktiva från Team Flemingsberg ska läggas in som 

medlemmar. Lista ska tas fram vilka deltagare som tillhör HUGE och vilka som tillhör Idrottsklivet. Förfrågan 

om inköp av nya startpistoler har inkommit. Vi kan behöva byta ut våra p.g.a. ny regel. Anna-Karin 

undersöker detta. 

§ 9 Rapporter från arbetsgrupperna 

a). Starkt varumärke – förnya och föryngra 

Arbetsgrupp: Douglas (Sammankallande), Astrid, Peter G, Lasse K och Kenneth, Tomas 

Avrapportering: På mötet i februari diskuterades tårtkalaset på Lilla Huddingespelen.  Möte med ev. ny 

sponsor (shopping Kungens Kurva). Bingolotter ska tas in till påsk, säljas på Första Chansen. Målsättning att 

fakturera sponsorer under första halvåret.  

b. Stabil, ökande medlemsbas 

Arbetsgrupp: Peter (sammankallande) Eva-Lena, Henrik, Linda 

Avrapportering: Nytt prova på tillfälle för nya medlemmar planeras in. Henrik tar fram ett förslag på datum. 

Plats: Storängshallen eller Källbrinkskolan 

c. Tränare som den fasta punkten 

Arbetsgrupp: Linda (Sammankallande) Dennis, Anna-Karin, Louise 

Avrapportering: Tränarna kommer att meddelas om tränarbidrag och dessa ska fylla i en mall för planering av 

användandet av bidraget. Resultatgränser SM- dessa behöver uppdateras av ”grenansvarig”. Frågan tas upp 

på tränarmötet. Möte 18/3 i Storängshallen 19.00-20.00. Utvärdering av SM-resorna. Vi skickar gemensam 

utvärdering som klubb. Henrik skickar ut kallelse/påminnelse.  Kallelse till utbildning ”Akut 

omhändertagande” kommer att skickas ut till tränare.  Det är fortfarande många som inte har lämnat in 

registerutdrag. Påminnelse om detta kommer att skickas ut. 
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d. Underhåll, anläggning och inköp  

Arbetsgrupp: Dennis (Sammankallande) Peter D, Astrid, Louise 

Avrapportering: Flera förbättringar har beslutats när det gäller kastplanen av kommunen. Något som vi 

hoppas kommer att färdigställas så snart som möjligt. Dennis kommer att bjuda in gruppen till möte under 

mars för att planera in städhelg med mera. Henrik köper in material till Storängshallen som efterfrågades på 

senaste tränarmötet (medicinbollar). 

e. Tävlingar 

Arbetsgrupp: Anna-Karin (Sammankallande), Pelle, Kenneth 

Avrapportering: Stockholmskampen planeras. Beslut togs om att ha riktad marknadsföring genom bland 

annat facebook för att locka fler till Lilla Huddingespelen. Utvärdering av framtiden för Track and Field 

kommer att genomföras efter Sista Chansen. (Vi saknar info om: klubb, placering, sb, pb, hopp- och 

kastordning). 

§ 10 Övriga frågor 

Styrelsen planerar för en gemensam plattform digital plattform för dokument (kansli, styrelse, 

arrangörsgruppen). Joar hjälper oss i detta och kan hålla en utbildning.  Det är dags att söka medel ur Hans 

och Sonjas minnesfond, information kommer att läggas ut på Instagram och hemsidan.  

§ 11 Nästa möte 

Nästa möte är den 1 april. 

§ 12 Mötets avslutande 

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 21:00 

 

 

Vid protokollet: Justeras: 
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Peter Gabrielsson Peter Dacke 

§ 7 Uppvaktningar på hemsidan 

Louise tog upp att vi har mycket uppvaktningar på hemsidan och sedan ligger de kvar länge. Förslag är att de 

läggs ihop i ett mindre format och kanske redovisas månadsvis. Fokus från friidrotten har delvis tappats. Vi 

behöver en tydligare uppdelning av vad som presenteras. Grupp KMB tar uppgiften och kommer med ett 

förslag. 

 

 

1. Rapporter från arbetsgrupperna  

a. Starkt varumärke – förnya och föryngra 

Arbetsgrupp: Douglas (Sammankallande), Astrid, Peter G, Lasse K och Kenneth, 

Tomas 

 

Avrapportering: På mötet i februari diskuterades tårtkalaset på Lilla 

Huddingespelen.  

Möte med ev. ny sponsor (shopping Kungens Kurva). 

Bingolotter ska tas in till påsk, säljas på Första Chansen. 

Målsättning att fakturera sponsorer under första halvåret. 
 

b. Stabil, ökande medlemsbas 

Arbetsgrupp: Peter (sammankallande) Eva-Lena, Henrik, Linda 

 

Avrapportering: 

• Dela upp HAIS tränare - två olika grupper, för utskick, kallelser m.m.- 

Henrik 

• Riktlinjer och beskrivning uppföljning antal medlemmar – Eva-Lena 

fortsätter att fördjupa sig i Sportadmins statistik för medlemsantal och antal 

aktiva 

 

Nytt infomöte för nya medlemmar ska planeras in. Henrik tar fram ett förslag. Plats: 

Storängshallen eller Källbrinkskolan 
 

 

c. Tränare som den fasta punkten 

 

Arbetsgrupp: Linda (Sammankallande) Dennis, Anna-Karin, Louise 
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Avrapportering: 

 

Tränarna ska meddelas om tränarbidrag och dessa ska fylla i en mall för planering av 

användandet av bidraget. 

Resultatgränser SM- dessa behöver uppdateras av ”grenansvarig”. Frågan tas upp på 

tränarmötet. 

Möte 18/3 i Storängshallen 19.00-20.00. Utvärdering av SM-resorna. Vi skickar 

gemensam utvärdering som klubb. Henrik skickar ut kallelse/påminnelse.  

Kallelse till utbildning ”Akut omhändertagande” skickas ut till tränare.  

Det är fortfarande många som inte har lämnat in registerutdrag. Listan ska uppdateras. 

Påminnelse skickas ut. 

 

 

 

d. Underhåll, anläggning och inköp  

 

Arbetsgrupp: Dennis (Sammankallande) Peter D, Astrid, Louise 

Flera förbättringar har beslutats när det gäller kastplanen. 

Möte i arbetsgruppen ska bokas in av Dennis under mars. 

Henrik köper in material till Storängshallen som efterfrågades på senaste 

tränarmötet (medicinbollar). 

 

Avrapportering: 
 

e. Tävlingar 

 

Arbetsgrupp: Anna-Karin (Sammankallande), Pelle, Kenneth, Tomas L 

 

Avrapportering: Stockholmskampen planeras. 

Riktad marknadsföring för att locka fler till Lilla Huddingespelen. 

Utvärdering av Track and Field efter Sista Chansen. (Vi saknar info om: klubb, 

placering, sb, pb, hopp- och kastordning). 

 

2. Övriga frågor 

Gemensam plattform för dokument (kansli, styrelse, arrangörsgruppen). Joar 

hjälper oss och kan hålla en utbildning.  

Dags att söka medel ur Hans och Sonjas minnesfond, information läggs ut på 

Instagram och hemsidan.  
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3.  Highlights  

 

4.  Nästa möte 1 april  

 

5.  Mötets avslutande 

 


